

TABLE OF CONTENTS

目 录

On Pythagorean Four-State and Isomorphism Field Equations between Orthogonal Spherical Centers
 (论勾股四态、以及正交球心间同构的场方程)

G. W. CAI..... 763

Qualitative Study and Numerical Simulation of the Solution of t^α Heat Conduction Equation
 (关于 t^α 型热传导方程解的定性研究及数值模拟)

J. L. LIU, Z. L. CHEN, F. WANG..... 771

Lie Super-Bialgebra Structures on a Super Heisenberg-Virasoro Algebra
 (一类超 Heisenberg-Virasoro 代数的超双代数结构)

M. J. LI..... 783

Cellular Automata and Shifts of Finite Type
 (细胞自动机与有限型位移映射)

X. X. ZHAO, R. KUANG..... 791

The Norm of \mathcal{H} -Subgroups
 (\mathcal{H} -子群的 norm)

H. F. GU, L. GONG..... 799

The Solution of Analytical Formula for a Class of Differentiable Functions Satisfying Given Conditions
 (一类满足给定条件的可微函数解析式的求法)

Z. H. KONG..... 804

Location of Emergency Logistics Center Based on K-Means Clustering Algorithm
 (基于 K-Means 聚类算法的应急物流中心选址)

Y. J. GUAN, X. XU, Y. J. HUANG, Y. WU..... 809

A Class of Univalent Close-to-Convex Harmonic Mapping
 (一类单叶接近凸调和映射)

J. J. QIAO, X. Y. ZHAI..... 813

The Binomial Coefficient Series Is Associated with a Sum of Odd Reciprocal Squares
 (二项式系数级数连带奇数倒数平方和)

Z. Y. XUE, X. XUE, W. H. JI..... 818

The λ -Radical and Regular Radical in Normal Classes of Complete Pointwise Algebra
 (点态化完备代数正规类中的 λ -根和正则根)

Z. W. YANG, Q. H. HE..... 836

Inverse Problem of the High-Dimensional Cauchy Mean Value Theorem
 (高维 Cauchy 中值定理的逆问题)

L. H. ZHU, H. YU, H. L. LI..... 843